
Zápis ze schůzky sdružení rodičů a přátel školy 
Datum | čas 21. 11. 2023 v 16:00 | Schůzku svolal Jan Vaněk 

Účastníci 

Seznam účastníků – viz prezenční listina; maximální počet účastníků = 19; přítomný počet účastníků = 15 

Úvodní slovo předsedy SRPŠ Jana Vaňka 

Seznámení s programem schůzky a úvodní slovo p. Vaňka.  

Program: 

1. úvodní slovo předsedy SRPŠ  
2. úvodní slovo ředitelky školy 
3. seznámení s průběhem výběru příspěvků SRPŠ, fakturace vybraných položek rozpočtu 
4. ohlédnutí za Food Festivalem 
5. schválení výroční zprávy za rok 2022/2023 
6. diskuze 

Úvodní slovo ředitelky školy – seznámení s aktuálním děním na škole 

Paní ředitelka seznámila plénum SRPŠ s plánovanou účastí zaměstnanců škole na výstražné stávce, kterou 
zorganizoval Českomoravský odborový svaz na pondělí 27. 11. 2023. Účast zaměstnanci dlouho zvažovali, 
nakonec se zapojilo cca 86 z nich. Z tohoto důvodu bude škola v pondělí 27. 11. 2023 uzavřena, včetně 
družiny i jídelny. Škola bude zavřená pro žáky, všichni zaměstnanci ale budou ve škole přítomní. 

Paní ředitelka zdůraznila, že je to stávka za zachování současných podmínek ve vzdělávání a zmínila 4 
základní body, které by měly zásadní dopad na provoz škol a úroveň vzdělávání. Jedná se zejména tyto 
kroky: 

1. Bezprecedentní snížení mzdových prostředků pro nepedagogické zaměstnance zabezpečující chod 
školy odebráním tzv. neobsazených pozic, což ve svém důsledku může mít vliv i na dostupnost 
školního stravování. 

2. Snížení prostředků na ostatní neinvestiční náklady (tzv. ONIV), ze kterých jsou hrazeny mimo jiné 
učební pomůcky žáků a výpočetní technika pro žáky. 

3. Snížení počtu možných odučených hodin (tzv. PHmax), který povede k návratu před rok 2020 
(nebude možné dělit žáky do skupin s menším počtem na jazyky, informatiku, češtinu, matematiku…) 

4. Snížení mzdových prostředků pro asistenty pedagoga na rok 2024 a avizovaná neuvážená a příliš 
radikální redukce jejich počtu od roku 2025 se zachováním docházky dětí se speciálnímu 
vzdělávacími potřebami (úbytek asistentů pedagoga ohrozí společné vzdělávání). 

Proběhlo hlasování o vyslovení podpory zaměstnancům školy v účasti na výstražné stávce. 

Pro variantu ANO, podporuji účast zaměstnanců ve výstražné stávce, hlasovalo všech 15 přítomných. 

Pro variantu NE, nepodporuji účast zaměstnanců ve výstražné stávce, nehlasoval nikdo. 

Hlasování se nikdo nezdržel. 

Plénum SRPŠ tak jednomyslně podpořilo účast zaměstnanců školy v účasti ve výstražné stávce dne 27. 
11. 2023. 



Toto stanovisko SRPŠ včetně možnosti podepsat e-petici na podporu učitelů bylo posláno následující den 
paní ředitelce s prosbou o zveřejnění a rozeslání všem rodičům prostřednictvím Bakalářů. 

 

Stav příspěvků SRPŠ  

Paní hospodářka připravila podklady o zaplacených příspěvcích SRPŠ za jednotlivé třídy. Podařilo se 
vybrat již 171.500 Kč. Zaplatilo zatím cca 80% rodičů, z celkového počtu 431 žáků na běžných třídách. 
Předseda SRPŠ pan Vaněk poprosil třídní důvěrníky, aby ještě na třídních schůzkách zmínili nutnost 
příspěvky uhradit. Abychom mohli podpořit všechny plánované aktivity, je potřeba vybrat ještě cca 10.500 
Kč (což by bylo cca 94%, v minulých letech s procento zaplacení příspěvku pohybuje kolem cca 85%). 

Ohlédnutí za Food Festivalem 

Tato akce měla opět velký úspěch a proběhla k velké spokojenosti všech zúčastněných. Tento rok výborně 
fungoval Parlament – na příští konání má již sepsané body, které proběhly dobře i ty, na kterých bude ještě 
potřeba zapracovat.  

Jednotlivé třídy si vydělaly na svých stáncích více než předešlý rok.  

Podařilo se zorganizovat třídění odpadu a závěrečný úklid proběhl velmi rychle, i za účasti rodičů, kteří se 
aktivně na úklidu podíleli. 

Pro příští ročník budeme pokračovat ve stejném scénáři – tzn. i finanční účast jednotlivých tříd na 
pronájmu stánků. 

Z ohlasů jednotlivých tříd víme, že by bylo příště potřeba lépe rozvrhnout layouty stánků, aby bylo pro 2 
třídy v 1 stánků více místa.  

 

Schválení výroční zprávy za rok 2022/2023 

Všichni třídní důvěrníci obdrželi elektronicky před schůzkou pléna zpracovanou výroční zprávu za rok 
2022/2023 k prostudování, případně k doplnění. Do schůzky pléna ani během schůzky žádné připomínky 
nebyly vzneseny. 

 

Proběhlo tedy hlasování o schválení znění výroční zprávy za školní rok 2022/2023 v předložené formě. 

Pro variantu ANO, souhlasím s předloženým návrhem, hlasovalo 15 přítomných. 

Pro variantu NE, nesouhlasím s předloženým návrhem, nehlasoval nikdo. 

Hlasování se nikdo nezdržel. 

Plénum SRPŠ tak jednomyslně odsouhlasilo výroční zprávu za školní rok 2022/2023. 

Výroční zpráva bude zveřejněna na webových stránkách školy. 

 

Diskuze a závěr schůzky 

Rekonstrukce hřiště u druhého stupně – mělo by být dokončeno do konce tohoto školního roku 

Tramvajová zastávka a bezpečnost přecházejících dětí – toto téma se pravidelně opakuje; škola řeší již 
několik let s odborem dopravy. Prakticky je to neřešitelná situace – jedním řešením by byl ostrůvek a tedy 
možnost přechodu. Nebo úplné zrušení zastávky „průmyslová škola“. Učitelé děti pravidelně edukují. 



Vyzvedávání dětí z družiny po obědě – není slyšet spojení s družinářkami v telefonu z důvodu velkého 
hluku v hale. Starší děti ani rodiče by neměli čekat ve vestibulu. Škola zkusí vyměnit telefonní systém za 
telefon se sluchátkem. 

Další schůzka 

Další schůzka pléna SRPŠ proběhne v úterý 18. 4. 2024 v 16:00 h. Pozvánka bude poslána. 

 

 

Důvěrníci mezi sebou komunikuji v rámci hromadné adresy duvernici.srps@zs5kveten.cz 

E-mailová adresa SRPŠ – srps@zs5kveten.cz (není denně kontrolována) 

 

 

Zápis ověřil a schválil: Jan Vaněk (předseda SRPŠ a zástupce za 4.B) 

 

Zápis provedla: Štěpánka Bacílková (místopředsedkyně SRPŠ a zástupce za 7. B)  

 

PŘÍLOHY ZÁPISU: 

- Příloha č. 1 – prezenční listina – seznam zástupců jednotlivých tříd 
- Příloha č. 2 – schválená Výroční zpráva za školní rok 2022/2023 


